

Sărbătoarea Sfântului Prooroc Ilie la Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert, QC

Joi, 20 iulie 2023, la Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert, QC, Preasfințitul Părinte Ioan Casian, Episcopul Ortodox Român al Canadei a săvârșit, în sobor de preoți, Sfânta Liturghie cu prilejul sărbătoririi Sfântului Prooroc Ilie Tesviteanul. Din soborul slujitorilor au făcut parte protos. dr. Maxim Morariu, ecleziarhul Catedralei și părintele Adrian Manea. Răspunsurile la strană au fost asigurate de către protopsaltul Andrei Ghebaru.

În cadrul cuvântului de învățătură, ierarhul a evocat personalitatea marelui prooroc, vorbind despre calitatea sa de luptător împotriva idolatriei și despre slujirea sa devotată către Dumnezeu:

„Sfântul Prooroc Ilie îl reprezintă tipologic pe Mântuitorul Hristos prin slujirea, verticalitatea și calitățile sale morale. Slujirea sa complexă vine să ne vorbească, într-o lume aridă de modele despre modul în care dragostea de Dumnezeu poate schimba lumea și despre faptul că, chiar și atunci când aparent, toți sunt împotriva ta, nu ești singur dacă îl ai pe El în sufletul tău”, a subliniat ierarhul.

Slavă lui Dumnezeu pentru toate!

Biroul de presă al Episcopiei Ortodoxe Române a Canadei

Feast of Saint Elijah the Prophet at the Episcopal Cathedral "Saint George the Great Martyr and Saints Epictetus and Astion" in Saint-Hubert, QC

On Thursday, July 20, 2023, at the Episcopal Cathedral "Holy Great Martyr George and Holy Martyrs Epictetus and Astion" in Saint-Hubert, QC, His Grace Ioan Casian, the Romanian Orthodox Bishop of Canada, performed, in a council of priests, the Holy Liturgy on the occasion of the celebration of the Holy Prophet Ilie Thesvitean. Together with the bishop celebrated protos. Dr. Maxim Morariu, the ecclesiarch of the Cathedral and Father Adrian Manea. The answers were provided by protopsalt Andrei Ghebaru.

In the teaching speech, the hierarch evoked the personality of the great prophet, speaking about his quality as a fighter against idolatry and about his devoted service to God:

"The Holy Prophet Elijah typologically represents the Savior Christ through his service, uprightness and moral qualities. His complex ministry comes to speak to us, in a world barren of models, about how the love of God can change the world and about the fact that, even when apparently everyone is against you, you are not alone if you have Him in your soul," the bishop emphasized.

Praise God for everything!

Press office of the Romanian Orthodox Diocese of Canada

Fête de saint Élie le prophète à la cathédrale épiscopale « Saint Georges le grand martyr et les Saints Épictète et Astion » à Saint-Hubert, QC

Le jeudi 20 juillet 2023, à la cathédrale épiscopale « Saint Georges le grand martyr et les Saints Épictète et Astion » à Saint-Hubert, QC, Sa Grace Ioan Casian, évêque orthodoxe roumain du Canada, a célébré, en conseil de prêtres, la sainte liturgie à l'occasion de la célébration du saint prophète Élie. Ils ont célébré aussi avec Sa Grace le père Protos. Dr Maxim Morariu, l'ecclésiarche de la cathédrale et le père Adrian Manea. Les réponses ont été fournies par le protopsalt Andrei Ghebaru.

Dans le discours d'enseignement, le hiérarque a évoqué la personnalité du grand prophète, parlant de sa qualité de combattant contre l'idolâtrie et de son service dévoué à Dieu :

"Le Saint Prophète Elie représente typologiquement le Christ Sauveur à travers son service, sa droiture et ses qualités morales. Son ministère complexe vient nous parler, dans un monde dépourvu de modèles, de la façon dont l'amour de Dieu peut changer le monde et du fait que,

même quand apparemment tout le monde est contre vous, vous n'êtes pas seul si vous L'avez dans votre âme », a souligné le hiérarque.

Loue soit Dieu pour tout !

Service de presse du Diocèse orthodoxe roumain du Canada



